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Schouw Havenzathe fase 1 op 04-07-22 met burgemeester Léon de Lange 
Op 4 juli jl. bezocht burgemeester Léon de Lange Havenzathe. Samen met bewoners heeft hij door de 
buurt gelopen om door te nemen hoe bewoners het resultaat van de herinrichting hebben beleefd. 
Tijdens de schouw (en daarna via de mail) heeft de gemeente verschillende reacties ontvangen. 
Onderstaand vindt u het volledige (geanonimiseerde) overzicht van de reacties met daaronder per 
item de reactie van de gemeente in blauwe tekst. 
 
 

• Omgeving gashuisje verdient nog enige aandacht. De laurierstruiken zijn boven op de wortels 
van de afgezaagde planten gezaagd. Daardoor staan veel struiken scheef. Over de verdere 
beplanting van dit deel: de gele bloemetjes zijn niet winterhard. De oorspronkelijk beplanting 
was dat wel. Zoals u weet is deze ten onrechte afgemaaid. Wij zouden graag zien dat er weer 
een lage ‘evergreen’ komt. 

De aannemer zal het groen waar nodig aanpassen binnen de gestelde kwaliteitseisen. 
De per abuis verwijderde beplanting rond het gashuisje is teruggeplaatst en zal niet worden 
vervangen door andere beplanting. 

• Aan de zijkant van ons huis zijn, in overleg met de groenvoorziening Landsmeer, de 
laurierstruiken blijven staan. Daar zijn wij blij mee. De hovenier heeft daarna takjes geplant die 
moeten uitgroeien tot bomen. Op termijn is deze beplanting is te hoog.  In overleg met de 
buurt hebben we als buurtbewoners daar een aantal rododendrons geplaatst. De bedoeling is 
dat er voor de laurierstruiken een hele rij van deze planten gaat komen. Mogen wij de 
gemeente of de hovenier verzoeken daar een steentje aan bij te dragen? 

Het is niet de bedoeling dat bewoners zelf beplanting plaatsen. Aanpassingen van de beplanting 
worden niet ondersteund. Bij groenonderhoud zal waar nodig alleen worden gesnoeid. 

• Bij onze garage (Stoutenburg 1) staat een hoge taxusboom. Die is beschadigd geraakt bij de 
grondwerkzaamheden. Grote wortels zijn daarbij afgehakt. Ik denk dat het verstandig is om 
deze taxus flink terug te snoeien zodat de boom weer krachtig kan worden en het risico op 
omwaaien beperkt wordt. 

Tijdens het groenonderhoud zal deze boom worden nagekeken en indien nodig worden maatregelen 
genomen. 

• De beplanting voor ons huis: daar zouden drie bomen en een heg geplant worden. Ik begreep 
dat dat in het najaar gaat gebeuren. 

Nog te plaatsen bomen en afgesproken hagen worden nog dit plantseizoen aangebracht. Vanwege 
het relatief warme weer loopt het plantseizoen nog door tot medio november. 

• Een aantal tegels is ook hier niet stevig ingeveegd. De kieren tussen de tegels worden steeds 
groter waardoor ze los komen te liggen.  

Binnen de garantietermijn zal de aannemer waar nodig herstelwerkzaamheden uitvoeren. 

• Als laatste, er liggen veel stenen op de grasvelden, tussen de beplanting en hier een daar 
weggestopte tegels (bv achter de kpn kasten en bij het gashuisje). Ook staat er bij het 
gashuisje een voetbaldoel. Verzoek aan de gemeente om deze rondslingerende rommel op te 
ruimen. Nb wij weten niet wie de eigenaar is. 

Afval en dergelijke zal zoveel mogelijk worden opgeruimd, onder meer vanwege gevolgschade bij 
maaiwerkzaamheden.  

• Tenslotte verzoek ik u nogmaals om het grasveld naast ons huis niet nog een keer als depot 
voor de aannemers te gebruiken. De overlast die dat ons heeft bezorgd is te groot.  

Gezien de beperkte mogelijkheden voor depots in Havenzathe kan dit helaas niet worden 
gegarandeerd, maar we proberen er zoveel mogelijk rekening mee te houden. 

• Tijdens de inspectie van de opgeleverde renovatie van Stoutenburg is toch geconstateerd dat 
er met de grasstrook tussen het voetpad en de sloot veel mis is, maar tot nog toe is er niets 
gebeurd. 



2 
 

Afval en dergelijke zal zoveel mogelijk worden opgeruimd. Dit onder meer vanwege gevolgschade bij 
maaiwerkzaamheden.  

• Wij zouden graag willen weten, wat daar mee gaat gebeuren en of er iets mee gaat gebeuren. 
Het betreft de strook voor het blok woningen 59 t/m 66. Waarom wordt er geen opdracht 
gegeven om deze strook in eerste instantie eens te maaien, dat zou al een stuk opknappen. 

Deze strook wordt meegenomen bij het groenonderhoud, waaronder maaiwerkzaamheden. 

• Wadi’s. Deze werken niet. Er is zoveel over het gras gereden met zwaar materieel, de 
bovenlaag is een harde laag waardoor het water niet wegtrekt. Het water blijft bij een beetje 
regen direct liggen en stroomt niet af naar de wadi’s.  

De afstroming van regenwater heeft enige tijd nodig. Dit is normaal bij hevige regenbuien. Het geeft 
nu  geen aanleiding tot maatregelen. 

• Vraag: Kan het gras worden gefreesd en vermengd worden met verse aarde? Dit is reeds 
gedaan bij het stukje speelgras op Stoutenburg bij de speeltoestellen. Waarom is dit niet bij 
het grote speelveld gebeurd? Kunnen de wadi’s weer afgevlakt worden. De afspraak was dat er 
geen wadi’s zouden komen en deze waren er plotseling.   

Deze zijn aangelegd als maatregel voor de klimaatverandering, zoals beschreven staat in het beleid. 
Daarnaast is rekening gehouden met de afwatering in relatie tot de wortelhoogte van bestaande 
bomen. Het vervangen van grond in groenstroken is, vanwege bezuinigingen en de hoge kosten 
hiervan, tijdens de voorbereiding van deze fase bewust niet meegenomen. In de volgende fase wordt 
dit meegenomen voor gazons. 

• Kunnen er bordjes komen om poepende honden tegen te gaan of liever nog honden aan de lijn 
te houden? Wij ondervinden veel hinder van mensen die uit het hele dorp hier hun hond 
komen uitlaten. Wij zien het poepveld liever weer verdwijnen en een speelveld zijn zoals het 
eerder was.  

Hoewel er een duidelijke verordening is ten aanzien van de opruimplicht van hondeneigenaars, 
zullen we enkele bordjes plaatsen. 

• Verontrustend is dat er ruim 60m2 alleen al van het grote speelveld is afgehaald door het 
smaller maken van het gras aan zowel de wegkant als aan de achterkant van de bungalow’s. 
Dit is zomaar gebeurd, zonder overleg met de bewoners maar wel met grote gevolgen. 
Hierdoor is er argwaan ontstaan richting de gemeente . Als hier nu ook nog wadi’s inkomen, 
dan begrijpt u misschien wel dat de balspelen voor kinderen  wordt bemoeilijkt. En dat terwijl 
dit juist hèt veld was, wat daar uitermate geschikt voor was. Ook kinderen van elders uit de 
Havenzathe kwamen hier spelen.  

Er is niet afgeweken van de tekening. . De indeling is zoals aangegeven op de tekening, die is 
opgesteld tijdens  de inspraakbijeenkomst en die ook door het college is vastgestelde. 

• Aan de wegkant is een brede parkeerstrook gekomen wat nu gebruikt wordt als stoep waar 
mensen overheen lopen om de hond op het gras te laten lopen waarbij zij zelf op de 
uitstapstrook lopen. Mw. XXX vond deze uitstapstrook een goed plan ondanks mijn bezwaren. 
Ik zie het als stoep waarbij een flink stuk van het gras is gehaald, de weg breder is geworden 
waardoor de auto’s behoorlijk hard zijn gaan rijden. Het is geen voordeel gebleken en dient 
geen enkel doel. Aan de kant van de bungalow is nog een groter stuk van het gras gehaald. De 
groenstrook achter de bungalow is breder geworden. Dit zie ik echter als verplaatsen van 
groen, gras is immers ingeruild voor planten.  

Er zijn geen maatafwijkingen doorgevoerd zoals hier beschreven. De indeling is conform de tijdens de 
inspraak opgestelde tekening en conform het ontwerp zoals het college heeft vastgesteld. 

• Aan de wegkant vind ik het een ander verhaal. Zou de uitstapstrook aan de weg (voor 
huisnummer 42) kunnen worden weggehaald? Dit geeft de auto’s nog meer ruimte om harder 
te rijden dan voorheen gebeurde en de uitstapstrook wordt bovendien gebruikt als stoep door 
hondenuitlaters die droge voeten houden als zij hun hond aan de uitschuiflijn op het gras 
uitlaten.  

Uitstapstroken maken onderdeel uit van het vastgestelde ontwerp. Dit kan niet worden aangepast.  
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• Het lijkt mij raadzaam alle klachten van de bewoners te verzamelen en te rubriceren 
(tuin/gazon/bestrating/snoeien en eventueel vervangen bomen/parkeren etc) en vervolgens in 
een brief aan alle bewoners in de Havenzathe kenbaar te maken (wellicht per woonblok). Dit 
om te voorkomen dat er wederom een communicatiestoring gaat optreden met betrekking tot 
het bovenstaande. Immers niet iedereen kon afgelopen maandag tijdens de rondgang door de 
buurt aanwezig zijn. 

In deze terugkoppeling zijn alle klachten verzameld en per item beantwoord. Alle bewoners hebben 
een brief ontvangen met een verwijzing naar dit document op de website. 

• Daarnaast zou er per punt een plan van aanpak moeten worden vermeld, zodat iedereen op de 
hoogte is van de corrigerende akties van de Gemeente inclusief een tijdsplanning. Eventueel 
zouden bewoners nog toevoegingen moeten kunnen doen aan de lijst, voordat er aan een 
definitieve implementatie begonnen wordt. 

De corrigerende acties zijn in dit document beschreven. De tijdsplanning valt binnen de 
garantieperiode van de aannemer. Het is niet de bedoeling om naderhand extra toevoegingen aan 
deze lijst aan te brengen. We streven ernaar om dit deel van het project af te ronden, zodra we de 
onderwerpen in dit document hebben afgehandeld. 

• Deze week zag ik toevallig een ‘mannetje’ met een kruiwagen met zand om hier en daar wat 
losse stoeptegels  ‘recht’ te leggen, ad hoc oplossing lijkt me en wederom niet 
gecommuniceerd.  

Kleine ‘ad hoc’ herstelwerkzaamheden, bijvoorbeeld na schade door pakketbezorgers, worden niet in 
detail gecommuniceerd.  

• Bij verzamelplaatsen een bord neer te zetten omdat er anders auto's parkeren. 
Het is niet toegestaan dat men de auto  buiten de aangegeven parkeervakken parkeert.  Extra 
bebording is onnodig en niet wenselijk. 

• De grasvelden zien er niet goed uit, ik constateer geen voeding en het niet egaliseren van de 
grond. 

De grasvelden worden, binnen de onderhoudstermijn, waar nodig aangepakt en onderhouden. 

• Groen rond het gasthuisje laat te wensen over. 
Het groen wordt regelmatig gecontroleerd en waar nodig wordt het onderhouden. 

• Kornoelje bomen t/o stoutenburg nr.5 zijn toe aan een stevige snoeibeurt. 
De kornoeljes worden in de onderhoudsrondes meegenomen en waar nodig gesnoeid. 

• Wij missen bomen in het geheel en nemen aan dat er kleinere bomen teruggeplaatst zullen 
worden. 

In het plantseizoen worden de laatste bomen en beplanting aangebracht. Vanwege het relatief 
warme weer is dit nog tot in de loop van november mogelijk. 

• Zoals beloofd een winterharde groene heg rondom parkeerplaats stoutenburg 1 t/m 4 
geplaats in het najaar. 

Deze haag is inderdaad toegezegd tegen het inschijnen van koplampen en wordt nog dit plantseizoen 
aangebracht. 

• Al het gras op Stoutenburg is van hele slechte kwaliteit en zit vol onkruid. 
In veel delen van Landsmeer is de kwaliteit van grond in groenvakken slecht door aanwezigheid van 
puin. Vanwege bezuinigingen ten tijde van de voorbereiding van deze fase is er voor gekozen geen 
grond te vervangen in groenvakken. De hoeveelheid steentjes en puin in de grond bleek achteraf 
groter dan verwacht. Inmiddels is een groot deel daarvan handmatig verwijderd. Voor de volgende 
fasen van de herinrichting van Havenzathe zal de grond van gazons worden vervangen. 

• De tafeltennistafel staat verkeerd om (hier is al veel over gebeld en gemaild) 
De tafeltennistafel is geplaatst conform de afspraken die zijn gemaakt in de raadszaal op de 
bewonersavond van 5 april jl. Dit is zichtbaar op de schets die is teruggekoppeld aan de aanwezigen. 

• Omdat er geen stoepbanden zijn is er geen verschil tussen parkeerplaats en trottoir dus 
parkeert men op het trottoir en op plaatsen waar men de containers moet plaatsen. (Graag 
handhaving). 
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De inrichting is conform het Masterplan. Parkeren buiten de vakken is niet toegestaan.  

• Evaluatie betreft de speeltoestellen graag opschuiven naar later in het jaar. 
De evaluatie van de speeltoestellen vind plaats in november, zoals afgesproken tijdens de schouw. 

• stoepen: Op veel plekken moet er nog scherp zand tussen de tegels. Ook veel plekken op de 
tegels. Door cement? Bij de containerplek op Rosendael zijn er tegels slordig gelegd. Ook voor 
Stoutenburg 43, stoep aan overkant weg, liggen stoeptegels niet goed. Overheen gereden? Dit 
waren 2 voorbeelden. Ook op diverse plaatsen tegels stuk. 

Tijdens de garantieperiode van de aannemer wordt de bestrating gecontroleerd op 
onvolkomenheden. Soms ontstaan schades door voertuigen die illegaal over het tegelwerk rijden. 
Waar nodig worden herstelwerkzaamheden uitgevoerd. 

• grasvelden en grasranden: Op de meeste plaatsen gaat dat niet goed. Teveel platgereden zand 
erop en daar groeit geen gras op. En wordt er op het pleintje op Stoutenburg nog gras 
gezaaid op de kale plekken? 

Groenvakken worden regelmatig in de onderhoudsperiode nagelopen op onvolkomenheden en 
worden waar nodig aangepakt. Indien gras niet of onvoldoende aanslaat wordt er bijgezaaid. 

• Perken: Op veel plaatsen begint alles wel te groeien en te bloeien. Er wordt vaak water 
gegeven door buurtbewoners. Wat wel opvalt is dat er nog veel stukken steen en zwerfvuil in 
de perkjes ligt. 

Zwerfvuil wordt zoveel mogelijk verwijderd, kleine ongerechtigheden zoals steentjes worden indien 
nodig van het oppervlak verwijderd. 

• Slecht verwijderd na vervanging riolering en bestrating. De buurtbewoners hebben zelf al vaak 
troep verwijderd. Op plein Stoutenburg nog kaal stuk in perk tegenover nr 10-12. 

Waar nodig wordt extra graszaad aangebracht. Puin, steentjes en dergelijke zijn inmiddels 
grotendeels verwijderd. 

• De werkzaamheden hier bij ons voor de voordeur, Stoutenburg zijn niet verlopen zoals het had 
moeten gaan, de communicatie was ronduit slecht en na het openmaken van onze voortuinen 
tot aan de voordeur (2 weken open geweest, zonder overleg of enig informatie) 
zaten en zitten wij met een enorm overlast van Riool lucht, meldingen bij de gemeente werden 
niet serieus genomen of beantwoord. Nadat we als buren samen zijn gaan werken zijn er 
verschillende onderzoeken geweest en is er pas vandaag een filter laag onder onze huizen 
gelegd. Bij verschillende buren zijn er Riool vliegjes in huis, dit tot conclusie dat de problemen 
nog Steeds niet zijn opgelost en er ergens Iets niet in orde is, Wij vragen ons af hoe dit 
opgelost gaat worden, daar wij deze problemen nooit hebben gehad voor aanvang van de 
werkzaamheden. 
Vanaf November kost dit tijd, energie en vrije dagen, buiten dat wij zeer veel last hebben van 
de enorm vieze luchten in onze huizen. We hopen dat na vandaag het is opgelost, anders 
zullen wij weer met deze klachten terugkomen bij de gemeente. Ervanuit gaande dat dit op 
welke manier dan ook voor iedereen weer leefbaar zal worden.  

We vinden het vervelend dat er stankoverlast was. De meldingen over rioolstank zijn tijdig opgepakt 
en hebben we serieus behandeld. Ook zijn er verschillende onderzoeken uitgevoerd en is een 
reparatie aan een gescheurde buis uitgevoerd.  

• Tot onze zeer grote verbazing is ons mooie grasveld een verschrikkelijke lelijke wilde niet 
onderhouden onkruid tuin geworden, wat er echt niet uitziet en de buurt er niet netjes op 
maakt en al helemaal geen gezicht is binnen de gemeente,  het honden uitnodigt om lekker 
hun behoefte te doen, die niet wordt opgeruimd, die niet meer wordt gemaaid of dat de 
kanten worden aangepakt. Wij hebben begrepen dat dit nog maar 2 maal per jaar wordt 
gedaan… Gras niet kan groeien op zand en bouwafval, dit al voor een heel groot gedeelte is 
opgeruimd door ons zelf en medebewoners. Het nog steeds vol ligt met stenen, takken en 
troep. 

Zoals eerder is aangegeven is er tijdens de voorbereidingen van dit project vanwege bezuinigingen 
voor gekozen geen grond van groenvakken te vervangen. Dit heeft gevolgen gehad voor de kwaliteit 
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van deze groenvakken. Inmiddels zijn er op verschillende plekken maatregelen genomen. In volgende 
fasen wordt grond in gazons vervangen. 
Verder geldt er in Landsmeer een verordening voor hondenbezitters om hondenpoep op te ruimen. 

Er zullen op een aantal plekken bordjes worden geplaatst om dit te benadrukken. 

• Wij zijn water mensen en hebben bootjes voor de deur liggen, wij lopen door een halve 
zandbak, hondenstront, brandnetels (zware allergie van onze zoon) naar de bootjes. 
De schoeiingen zijn door mij man al zelf met hout betimmert daar wij en bijna door heen 
zakken, we hebben voor veel geld een zeil op de boot moeten laten maken, want de liaan 
bomen geven veel aan overlast, worden ook niet onderhouden door te snoeien en geven veel 
overlast ,die  ook straks met lange takken overhangen op de stoep en de stoep innemen. 

Het groen in deze strook wordt onderhouden binnen de daarvoor geldende beleidsregels. 

• Wat wij graag zouden willen is dat het gewone mooie grasveld terugkomt, dit onkruid gebied 
ziet er niet uit en het kan toch niet de bedoeling zijn dat wij net als vele jaren daarvoor het zelf 
moeten blijven onderhouden…. Wij maaien al jaren de kanten voor de bootjes zelf, mede door 
de allergie van onze zoon, vinden we geen probleem, maar horen dan graag vanuit de 
gemeente dat dit wordt goed gekeurd, wij hadden zelf een nette mooie vlonder aangelegd, 
maar op last van de Gemeente moesten we die verwijderen anders ontvingen wij een boete…”  
Graag zouden we die terug willen leggen, kijkt u maar verder op het water, daar ontstaan ook 
vlonders en dat zou wel kunnen, dat snappen wij dan ook niet goed.  Het hout van de vlonders 
staat in de tuin van nr 65 en zou weer terug kunnen, Ziet er keurig uit en niemand heeft er last 
van. Door de vlonder voor de bootjes en het bijhouden van ons zag dit er zeer netjes uit en ook 
de maaimachine kon gewoon erbij voor onderhoud. 

Het groen wordt overeenkomstig het groenbeleid onderhouden. Het is niet toegestaan om  
constructies of bouwwerken aan te brengen zonder vergunning. 

• Nadat de stoep er geheel uit is geweest, ligt deze niet netjes, zijn er vele tegels die niet goed 
liggen en is het wachten tot een van onze ouderen buren hierdoor straks op straat ligt, dan kan 
de ambulance of de brandweer niet eens bij komen, doordat er 2 vaste palen geplaatst zijn. 
Wij wonen hier en zouden graag zien dat dit met spoed wordt aangepast, palen zijn hier niet 
eens nodig, maar dat vinden wij. Of palen die eruit gehaald kunnen worden 

Schade aan tegelwerk wordt regelmatig veroorzaakt door pakketbezorgers en andere voertuigen die 
illegaal over de voetpaden rijden. Het plaatsen van paaltjes voorkomt dit zoveel mogelijk. 
Hulpdiensten kunnen over het gras indien noodzakelijk. 

• Onze dementerende buurvrouw maakt stapels met takken naast de bomen, daar is het 
wachten op tot iemand die dit eens in fik gaat steken, ook daar hebben we al regelmatig een 
bericht over gegeven, maar ook hier wordt ook niks mee gedaan. 

Indien dat nodig is, kan individueel een handhavingsverzoek worden ingediend via de gemeente. 

• Aan de achterzijde bij de gagarage zijn er stukken steen uitgereden tijdens de werkzaamheden, 
dit niet alleen bij ons maar bij meerdere bewoners. 

Voor zover bekend zijn schades rechtstreeks tussen aannemer en bewoner afgehandeld. Als dat niet 
is gebeurd dan…[Piet, kun je dat aanvullen? Ze hebben natuurlijk niet voor niks deze klacht gemeld) 

• Dan spijt het ons dat de parkeerplaatsen (zeker aan de achterkant van ons huis) er niet beter 
op zijn geworden, ik heb daar steeds mijn stem over laten horen in de tijd dat alle  
voorbesprekingen zijn geweest, wij als bewoners voelen ons niet gehoord, vele bewoners van 
de Engelenburg en zelfs bewoners van de van Beekstraat parkeren hierachter of aan de ML. 
Kingstraat waar de oude bomen aan beide zijde van de weg veel overlast geven, vogelpoep, 
(lakschade aan de auto) en de parkeer plekken staan omhoog door alle wortels die hun eigen 
weg groeien.  

De indeling van de parkeerplaatsen is via verschillende participatieronden tot stand gekomen en 
vervolgens uitgevoerd conform het vastgestelde ontwerp. 

• Vervang de oude bomen, ( dit vragen we al jaren, daar wij vanaf 16.00 uur ook geen zon meer 
hebben in de tuin op het zuiden) en plant nieuwe jonge bomen terug, ik denk dat u dit stuk 
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van de Stoutenburg en de Engelenburg zeer gelukkig gaat maken, er is wel eens gesnoeid maar 
zo weinig dit zien we niet terug, met storm wat we steeds meer gaan krijgen in ons land 
houden wij dan ook de gemeente aansprakelijk voor schade, we hopen dat dit niet nodig zal 
zijn.  

Het vervangen van bomen gebeurt conform het groenbeleid en het vastgestelde ontwerp. Daar 
kunnen we niet vanaf wijken. 

• Het parkeren aan de achterzijde kan al opgelost worden door de witte stenen te verwijderen, 
zodat er een grote aansluitende parkeergelegenheid ontstaat. En niet dat er zoals nu 4 kleine 
auto’s staan in de veel te grote vakken. Dit is dus een kleine aanpassing waardoor onze buurt 
een grote verbetering ziet ontstaan. 

De parkeervakindeling is uitgevoerd conform het vastgestelde ontwerp. Er is onvoldoende aanleiding 
dit alsnog aan te passen. 

• Het is ons opgevallen tijdens het lopen van dit rondje, dat u niet op de hoogte bent van hoe 
teleurgesteld de gehele buurt Stoutenburg is met deze werkzaamheden en met de 
aanpassingen die gedaan zijn, er leeft veel onvrede onder de bewoners. Ook begrepen wij dat 
er heel veel aan klachten is gemaild waar geen antwoorden op zijn gekomen, waar wij zelf ook 
tegen lopen. Het vertrouwen is laag, wij blijven er zelf bovenop zitten en desnoods elke week 
mailen, tot we weer tevreden inwoners zijn en de buurt er weer netjes uitziet. 

De communicatie is een punt van zorg. Wij nemen deze klacht serieus en we zullen de communicatie 
verbeteren 

• Grasveld: niet alleen het grasveld bij ons voor de deur, maar eigenlijk al het gras op 
Stoutenburg moet vervangen worden, dit betekent opnieuw gefreesd, nieuwe aarde en 
opnieuw ingezaaid. Als het opnieuw omgeploegd wordt kan gelijk de rotzooi die nog in de 
aarde zit, opgeruimd worden. Het stuk gras waar de wadi moest komen kan dan geëgaliseerd 
worden.   

De keuze om te bezuinigen op grondverbetering is herzien. In volgende fasen zal dit probleem in de 
meeste gevallen worden voorkomen. 

• De tennistafel moet een kwartslag gedraaid worden. Nu komen de (uit)balletjes in de tuin van 
het hoekhuis. Hierover heb ik al eerder een mail gestuurd, toen dit nog kon, maar helaas is hier 
toen geen gehoor aan gegeven.  

De tafeltennistafel is geplaatst conform afspraken tijdens de bewonersmiddag in de raadszaal met 
mevr. Cynthia van leeuwen. 

• Afspraak is ook dat er bomen geplant worden op ons pleintje, we gaan er vanuit dat dit in het 
najaar gebeurt. 

De bomen worden nog in dit plantseizoen aangebracht. 

• De speeltoestellen moeten op korte termijn geïmpregneerd worden ter voorkoming van 
scheuren, die nu al ontstaan. 

Het speeltoestel wordt onderhouden conform de richtlijnen van de leverancier. 

• Zoals afgesproken komt er een reactie vanuit de gemeente in oktober/november. Hopelijk 
wordt er rekening gehouden met het opnieuw inzaaien van het gras (najaar) en dat er straks 
geen excuus gebruikt wordt dat het dan te laat in het jaar is om nog te zaaien. Misschien kan 
dit onderwerp, vooral omdat alle bewoners hier last van hebben, eerder behandeld worden. 

De terugkoppeling vindt plaats zoals is afgesproken en gecommuniceerd. Het gras is inmiddels 
beoordeeld door onze buitendienst en is goedgekeurd. 

• Het lijkt mij wel aardig om een gedeelte van het plantsoen ( straatkant naast de plaats voor de 
vuilcontainers) in te richten met insectentrekkende planten. Het is niet zo groot en er kunnen 
geen auto,s in geparkeerd worden.  

De inrichting is conform het vastgestelde ontwerp. We zullen hier niet van afwijken. 

• Op het masterplan staat aangegeven dat wij 3 bomen zouden krijgen naast ons huis 
(stoutenburg 58). Nu blijkt er met een paar bewoners (stoutenburg 3 en 5) overleg te zijn 
geweest en met een aantal bewoners van die rij niet en ook niet met direct betrokkene 58 57. 



7 
 

Er is zonder medeweten besloten twee cornulles te laten staan uitdrukkelijke wens van nr 5 en 
het beoogde plan niet door te laten gaan. Deze besluitvorming is onacceptabel. Ik vraag me af 
hoe het mogelijk is dat twee adressen dat kunnen bepalen zonder inspraak van de overige 
betrokkene zo maar het masterplan wijzigen?  

Inmiddels is afgesproken dat naast de twee Kornoeljes nog een derde boom wordt geplant, zoals op 
het ontwerp is aangegeven. 

• Recht tegenover ons staan twee kornoelje bomen waar we met plezier op uitkijken. Met de 
gemeente is overeen gekomen dat deze bomen gesnoeid zullen worden. Ondanks deze 
toezegging is dit nooit gebeurd. 

De snoeiwerkzaamheden aan de Kornoeljes worden tijdens de reguliere onderhoudsronden 
meegenomen. 

• De grasstrook voor ons huis is niet geworden wat ons werd voorgespiegeld. Dat is ook niet 
verwonderlijk omdat egalisatie van de ondergrond niet of nauwelijks heeft plaatsgevonden en 
er ook geen aarde is gestrooid, zodat de aangebrachte grasstrook op zandgrond berust. Er 
werd ook zeer slordig ingezaaid. Een punt is ook dat het hele gebied vergeven is van steengruis 
en vaak ook van grotere stenen. 
Dit ten gevolge van het aanleggen van de vele trottoirs. Om de grasstrook werkelijk op te 
knappen, zou egalisatie alsnog moeten plaatsvinden, voldoende aarde moeten worden 
gestrooid en alle steengruis verwijderd. Pas dan zou opnieuw ingezaaid kunnen worden. 

De kwaliteit van de grond is tijdens de werkvoorbereiding onderschat. Inmiddels zijn er verschillende 
maatregelen genomen om de gazons te verbeteren. Inmiddels is vanuit groenonderhoud aangegeven 
dat de gazons acceptabel zijn. 

• We zouden het erg op prijs stellen als een of meerdere bomen (bijv. sierkersbomen) op het 
veld tegenover de huizen 1 t/m 5 geplant zouden worden, net zo als dat nu aan de achterzijde 
van deze huizen het geval is. 

De herinrichting is uitgevoerd overeenkomstig het vastgestelde ontwerp. Er zijn geen 
gerechtvaardigde aanleidingen om dit nog verder aan te passen. 

• Wat de parkeerplaatsen tegenover no. 3 betreft, zouden groenblijvende heesters geplant 
moeten worden, van een zodanige hoogte dat de daar geparkeerde auto's niet meer zichtbaar 
zijn. 

Dit is toegezegd aan de betreffende bewoners. Deze aanpassing is gerechtvaardigd en wordt nog dit 
plantseizoen uitgevoerd. 

• De herinrichting van de wijk rond mlk80 is mijns inziens goed geslaagd, alleen jammer dat er 
twee mooie bomen zijn gesneuveld: ik ben (samen met d66, pvda en vvd) voor meer groen in 
het dorp. 

Het verwijderen van bomen gebeurt voornamelijk wanneer deze op een riooltracé staan, dit is helaas 
onvermijdelijk. Ook in gevallen waarbij bomen in een slechte staat of aan het eind van hun 
levensduur zijn, worden ze gekapt. Waar mogelijk worden nieuwe bomen aangeplant. 


